
 

Zápis z jednání Školské rady gymnázia Dany a Emila Zátopkových. 

Datum: 01.11.2023 

Přítomni: JUDr. Neuvirt, p. Zvolánek, RNDr. Pracná, Mgr. Ličková, Mgr. Smažák 

Ředitel školy: PhDr. Tomáš Pracný 

Program: 

• Projednání výroční zprávy o činnosti školy za školní rok 2022/2023 
 
• Ředitel školy podrobně seznámil členy rady o skutečnostech, které se týkají 

zaměření školy, studijních oborů, počty žáků, zaměstnanců, výsledky   vzdělávání, 
maturitních zkoušek, projekty školy, sportovními výsledky žáků… 

• Členové rady mají k dispozici výtisk výroční zprávy v plném znění 

• S obsahem zprávy seznámil pedagogické pracovníky, trenéry na poradě ředitel 
školy. 

• Zpráva k dispozici na https://www.sportgym-ostrava.cz/dokumenty-o-cinnosti-
skoly/ 

• Probíhá projekt Podpora vzdělávání pedagogů formou vzájemné spolupráce a 
DVPP. 

• Diskuse o jednacím řádu ŠR. 
Závěr: 

Školská rada bez připomínek schválila výroční zprávu o činnosti školy za školní 

rok 2022/2023. 

Školská rada bez připomínek schválila jednací řád ŠR. 

Různé: 

• Snížení počtu známek, zejména pro žáky s plným IVP. 

• Náročnost maturitních testů z matematiky. 

• DVPP – nabídka seminářů KVIC Ostrava (Nový Jičín) 

• Informace o stavbě plaveckého areálu v Ostravě Zábřehu pro tréninkové 

účely. 

• Informace o stavbě haly v prostoru víceúčelového areálu u SG. 
                                                                                                                    

Zapsala: Pracná 

http://www.sportgym-ostrava.cz/

